

The Montessori Children's Garden Nursery offer Terms and conditions:

شروط وأحكام عرض حضانة حضانة ذا مونتسوري شيلدرنز جاردن

Offer is valid until 31-07-2027

العرض ساري حتى تاريخ 31-07-2027.

A valid ADIB Debit card or App must be presented to avail the offer.

يجب إبراز بطاقة الخصم المباشر من مصرف أبوظبي الإسلامي سارية المفعول أو التطبيق للاستفادة من العرض.

Offer is not valid in conjunction with any other offer, discount and special promotions.

لا يسري هذا العرض مع أي عرض أو خصم أو حملة ترويجية خاصة أخرى.

Offer is subject to merchant approval

يخضع العرض لموافقة التاجر.

The offer is valid only for the children of a verified ADIB account holder.

العرض ساري فقط لأبناء متعامل مصرف أبوظبي الإسلامي الذي تم التحقق من حسابه.

The offer is non-transferable and cannot be extended to relatives or any other individuals.

العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن تمديده ليشمل الأقارب أو أي أفراد آخرين.

A valid ADIB Debit Card must be used for payment to receive the discount.

يجب إبراز بطاقة مصرف أبوظبي الإسلامي (ADIB) سارية المفعول وإثبات ملكية الحساب للحصول على الخصم.

The customer should inform the merchant executive about the offer before billing, and ensure that the discount is applied before making the payment.

يجب على المتعامل إبلاغ موظف التاجر بالعرض قبل إصدار الفاتورة، والتأكد من تطبيق الخصم قبل إتمام عملية الدفع.

Offer is applicable at Al Bateen Airport Road location, opposite Carrefour Hypermarket, Al Muntazah, Zone 1, Abu Dhabi, United Arab Emirates

العرض ساري في: شارع مطار البطين، مقابل كارفور هايبر ماركت، المنتزه، المنطقة 1، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة.

* The discount detailed above will be fully and solely borne by the merchant.

* يتحمل التاجر وحده وبالكامل الخصم الموضح أعلاه.

** ADIB Covered Card Terms and Conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services shall apply which prohibit the Cardholder to use the ADIB Card to purchase any non-Shari'a compliant items as determined by the Internal Sharia Supervisory Committee of ADIB including but not limited to, alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.

** تُطبق شروط وأحكام البطاقة المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية، والتي تحظر على حامل البطاقة استخدام بطاقة مصرف أبوظبي الإسلامي لشراء أي أصناف غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية وفقاً لما تحدده لجنة الرقابة الشرعية الداخلية لمصرف أبوظبي الإسلامي، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: الكحول، ومنتجات لحم الخنزير، والمقامرة، والتبغ، والكازينوهات، والحانات، والملاهي الليلية، والتجار الذين يبيعون و/أو يقدمون منتجات و/أو خدمات متعلقة بالمواد الإباحية.